
       

30. April. 2012

I henhold til § 37 i Inatsisartuts Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut:

Spørgsmål til Naalakkersuisut:

Hvordan har udviklingen vedrørende huslejen for lejeboliger været i det sidste ti år? Og hvor 

stor har stigningen været i det sidste ti år? 

(Medlemmer af Inatsisartut for  ATASSUT Knud Kristiansen, Siverth K. Heilmann)

Baggrund:

ATASSUT finder det grundlæggende vigtigt, hvordan huslejen for lejeboliger er udvikle i det sidste ti år. Vi 

mener jo at heslejestigningen har været med til familiernes negative økonomiske situationer, så de har 

svært ved at følge i i huslejeregningerne, og derved også påvirker familiernes boligsituationer.  

 Fra ATASSUT vil vi have svar på spørgsmålet, indenfor ti arbejdsdage

På forhånd tak
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